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NEWSCOPE   
龍騰文化全球資訊網：http://www.lungteng.com.tw（本刊物同步刊載於龍騰文化全球資訊網，歡迎教師、同學下載）
National News
Authorities Calls for More Attention to ADHD
he findings of recent research indicate that about 8% of junior high and elementary school students are suffering from ADHD－Attention Deficit Hyperactivity Disorder.  　(1)　  Experts claim that if not treated in time, children suffering from ADHD are three times more likely to drop out of school than those who don’t have this problem.  The effects are even felt later in life; as they grow older, they often find it difficult to hold down a steady job or maintain meaningful, long-lasting relationships. 

　　　(2)　  Parents and teachers of ADHD children point out that these kids have difficulty taking care of themselves, and many of them suffer from low self-esteem.  　(3)　  These problems often stem from the students’ difficulty in controlling their tempers and emotions.
　　Although recently ADHD has drawn more attention and some hospitals have established programs for the evaluation and therapeutic training of ADHD sufferers, some parents are still concerned about the types of treatment and medication that their children may be exposed to.  　(4)　  Nevertheless, mental health experts agree that the correct combination of medical treatment and behavioral therapy is the best way to help children suffering from ADHD.

　　　(5)　  The early identification and treatment of ADHD is the best way to ensure that these children will live happy, healthy and successful lives.
　　
(Discourse Structure
(A) According to the research, there is an average of about two to four ADHD students in each junior high or elementary school class in Taiwan.
(B)
What is more astonishing is that about 40% of the sufferers do not receive proper treatment or therapy. 
(C)
Furthermore, they have trouble building good relationships with other kids, and have behavioral problems at school.
(D) 
Parents are urged to monitor their children from an early age and to be mindful of indicators that their children are unable to calm down or have constant difficulty concentrating.
(E) 
There is also the social stigma associated with being treated for what amounts to a mental disorder.
(1) 　　　　　　(2) 　　　　　　(3) 　　　　　　(4) 　　　　　　(5) 　　　　　1
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1.
Parents and teachers of ADHD children point out that these kids have difficulty taking care of themselves, and many of them suffer from low self-esteem. 
2.
Furthermore, they have trouble building good relationships with other kids, and have behavioral problems at school.
以上的句子為have trouble/difficulty/a hard time/problems + (in) V-ing的句型。
( These builders had a hard time building the bridge. = These builders had problems building the bridge.
　（這些建築工人在建造這座橋時有困難。）

　Jenny had difficulty concentrating in class because she was very sleepy.

　= Jenny had trouble concentrating in class because she was very sleepy.

　（珍妮上課注意力無法集中，因為她很想睡覺。）
　(Translation
　　　　　　　　　　　　　　有關當局呼籲更加重視過動兒
近的研究發現指出，約有8% 的國中、小學生患有「注意力不足過動症」。更令人驚訝的是，這些過動兒中約有40% 並沒有受到妥善的治療。專家宣稱如果沒有及時接受治療，過動兒輟學的機率可能是一般正常孩童的三倍之多，影響甚至會持續到他們以後的生活。在他們長大後，他們常會發現要有固定的工作、或是維持有意義及長期的關係是困難的。

　　根據研究，在臺灣每個中、小學的班級裡，平均有2到4個過動兒。有過動兒的家長及老師都指出，這些孩子有自我照顧上的困難，而且之中很多人都會自尊心低落。此外，他們也很難和其他孩子建立良好關係，且在學校有行為上的問題。這些問題常起源於這些學生難以控制他們的脾氣及情緒。

　　雖然近來注意力不足過動症的問題已經受到較多的注意，且有一些醫院已經建立了為過動兒評估及治療訓練的計劃，但有些家長仍然對治療的方式及孩子可能會服用的藥物感到憂心。社會上也有將治療藥物和相對於精神病藥物聯想在一起的汙名現象。然而，心理健康專家指出，正確結合藥物及行為治療，是幫助過動兒最好的方式。

　　家長們被強烈要求應在孩子早期就密切觀察他們，並且留意孩子不能夠安靜下來或長期無法集中注意力的跡象。注意力不足過動症早期的鑑定及治療是確保這些孩子能過快樂、健康、及成功的生活最佳的方法。
( Answer
(1) B　(2) A　(3) C　(4) E　(5) D
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 International News
 Dramatic Rescue at Sea
n the latest story to come out of the ongoing saga of piracy off the Horn of Africa, an American merchant ship captain was rescued in dramatic fashion after being taken hostage by pirates.  Captain Richard Phillips was held captive by Somali pirates after an attempted hijacking of his container ship, the MV Maersk Alabama.  After a standoff that lasted almost a week, he was freed due to the efforts of the U.S. Navy and a secret Special Forces team.

　　Early on the morning of April 8th, Phillips’s ship was attacked by a number of heavily armed pirates.  After boarding the vessel, the pirates were able to take control of most of the ship; however, many of the ship’s crew managed to escape to the engine room where they devised a plan to retake the ship.  After a quick struggle, the crew was able to overpower the pirates and regain control of the ship, but not before the captain had surrendered himself as a hostage to ensure his men’s safety.  The pirates fled on one of the ship’s lifeboats with the captain.

　　What ensued was a tense standoff between three pirates armed with automatic rifles and a number of U.S. Navy ships.  It had been about 170 years since the last hijacking of an American vessel and U.S. authorities were determined to ensure the safe return of Captain Phillips.  Ultimately, President Barack Obama authorized the use of deadly force if Navy officers believed that Phillips’s life was in danger.  On the fifth day of the standoff, after repeated threats by the pirates to kill Phillips, U.S. Navy Special Forces snipers managed to fatally shoot all three of the pirates and rescue the captain. 

　　It has yet to be seen what effect these events will have on the situation of piracy in the area since the pirates have vowed revenge on the United States and claimed that they will execute any U.S. hostages that they get their hands on in the future. 

　　 1.
According to the passage, which of the following is TRUE?


(A) The pirates successfully hijacked the MV Maersk Alabama.


(B) The ship’s crew was held hostage on a lifeboat for almost a week.


(C) There haven’t been any acts of piracy at sea for approximately 170 years.


(D) The pirates said they were going to kill Captain Phillips.

　　 2.
What can be inferred from the article? 


(A) Captain Phillips was less concerned about his own safety than the safety of his crew.


(B) In the future, pirates will likely not attack ships from the United States.


(C) U.S. Navy officers didn’t think the pirates would hurt Captain Phillips.


(D) Captain Phillips’s crew didn’t know how to respond to the hijacking.

　　 3.
What is meant by the word “execute” in the last paragraph?


(A) capture
(B) kill
(C) injure
(D) abandon
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It has yet to be seen what effect these events will have on the situation of piracy in the area since the pirates have vowed revenge on the United States and claimed that they will execute any U.S. hostages that they get their hands on in the future.
= It has not been seen what effect these events will have on the situation of piracy in the area since the pirates have vowed revenge on the United States and claimed that they will execute any U.S. hostages that they get their hands on in the future.
( We have yet to finish the assignment which is due today.  = We have not finished the assignment which is due today.

　（我們還沒有做完今天要交的功課。）

　 Although Joseph has tried for a few hours, he has yet to figure out the solution to this math problem.
　 = Although Joseph has tried for a few hours, he has not figured out the solution to this math problem.

　 （雖然已經努力試了好幾個小時，約瑟夫仍未想出這題數學題目的答案。）
( Translation

　　　　　　　　　　　　　 　戲劇性的海上救援行動
非洲之角外海一直持續存在的海盜猖獗事件當中，最近的一起事件是一位美國籍貨輪船長在被海盜擄為人質後，以戲劇性的方式獲救。船長理查‧菲力浦斯在索馬利亞海盜企圖劫持他的貨輪《快桅阿拉巴馬號》之後被俘虜。在持續約一星期的僵局後，由於美國海軍及秘密特種部隊的努力之下，他終於被釋放。

　　在四月八日清晨，菲力浦斯的船遭到一些具有強大火力的海盜攻擊。在登船後，這些海盜已能控制船上大部分活動；然而，船上很多船員卻設法逃到引擎室策劃重新控制這艘船。一番努力後，船員終於可以制伏海盜並重新取得船的控制，但在這之前，船長已經投降並讓自己成為人質，以確保船員的安全。這些海盜接著挾著船長搭上該船的救生艇逃逸。

　　接下來所發生的，是三個持有自動步槍的海盜與一些美國海軍艦艇僵持對立的情況。自從上次美國船艦被劫持至今已經有約170年之久，美國當局下定決心，保證讓菲力浦斯安全歸來。最後，總統巴拉克‧歐巴馬授權，如果美國海軍軍官認為菲力浦斯的生命遭受到危險，就可以使用致命的武器。在僵局持續的第五天、多次被海盜威脅要殺了菲力浦斯後，美國海軍特種部隊的狙擊手，設法對這三名海盜發出致命的槍擊並解救了船長。

　　雖還無法看出這起事件對這個區域海盜的影響，但這些海盜已經誓言要對美國展開報復，並且宣稱他們將處決未來落在他們手上的美國人質。
( Answer
(1) D　(2) A　(3) B
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Before You Read





(臺灣一般常見的生理疾病（physical disease）及心理疾病（mental disease）有：糖尿病（diabetes）、癲癇（epilepsy）、氣喘（asthma）、心臟病（heart disease）、憂鬱症（depression）、躁鬱症（manic depression/bipolar disorder）、注意力不足過動症（attention deficit hyperactivity disorder）等。在校園內若有罹患此類疾病的學生，校方和同學對於他們的症狀（symptom）都應有充分的了解，在平時做好預防措施（precaution），並能在緊急情況（emergency）中適時給予幫助或救援。
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Before You Read





(劫持交通工具（hijacking）、綁架（kidnapping）某人以獲得高額的贖金（ransom），通常是新聞頭條（headline）及新聞焦點。劫持者（hijacker）或綁匪（kidnapper）在挾持人質（hostage）、或是掌控了所挾持的交通工具（vehicle）之後，都會和受害者（victim）家屬或有關當局（authority）進行談判（negotiation），以得到他們所開出的要求（demand）。而現今海盜頻傳的海域有：非洲的非洲之角及印尼的麻六甲海峽（The Strait of Malacca），而世界上綁票案件最多的其中兩個國家則是墨西哥（Mexico）及菲律賓（Philippine）。
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